

Title (en)
Keyboard-supporting console.

Title (de)
Ablagevorrichtung zur Aufnahme einer Schreibtastatur.

Title (fr)
Console de support d'un clavier.

Publication
EP 0263999 A2 19880420 (DE)

Application
EP 87113831 A 19870922

Priority
DE 8626960 U 19861010

Abstract (en)

The invention relates to a supporting console (52) for supporting a keyboard, particularly for ADP installations. Page holding elements (56) are allocated to the supporting console (52), which page holding elements can be locked between an out-of-use position lying essentially in the plane of the supporting console surface and a raised in-use position. The page holding elements can be pivoted about two pivoting joints (60) located in the surface of the supporting console, said joints being preferably designed as film hinges, and can be supported by supporting elements (62) in the in-use position. The page holding elements (56) and the supporting elements are flush with the supporting console surface in their out-of-use position, so that this can be used for holding a keyboard. In the in-use position, the page holding elements are used for supporting a written draft or the like; the keyboard is then placed in front of the supporting console (52). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Ablagetisch (52) zur Aufnahme einer Schreibtastatur, insbesondere für EDV-Anlagen. Dem Ablagetisch (52) sind Blatthalterelemente (56) zugeordnet, die zwischen einer im wesentlichen in der Ablagetischflächenebene liegenden Außerbetriebsstellung und einer aufgerichteten Betriebsstellung arretierbar sind. Die Blatthalterelemente sind um zwei in der Ablagetischfläche liegende Schwenkgelenke (60), vorzugsweise als Filmscharniere ausgebildet, schwenkbar und durch Stützelemente (62) in der Betriebsstellung abstützbar. Die Blatthalterelemente (56) und die Stützelemente sind in ihrer Außerbetriebsstellung mit der Ablagetischfläche bündig, so daß diese zur Aufnahme einer Schreibtastatur dienen kann. In der Betriebsstellung dienen die Blatthalterelemente zum Abstützen eines Druckkonzeptes oder dergleichen; die Schreibtastatur wird dann vor dem Ablagetisch (52) aufgestellt.

IPC 1-7

F16M 11/00

IPC 8 full level

A47B 21/03 (2006.01); **A47B 23/04** (2006.01); **F16M 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 21/03 (2013.01); **A47B 23/04** (2013.01)

Cited by

FR2629622A1; US11038674B2; US11606200B2; US11818253B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8626960 U1 19861120; DE 3769577 D1 19910529; EP 0263999 A2 19880420; EP 0263999 A3 19880824; EP 0263999 B1 19910424

DOCDB simple family (application)

DE 8626960 U 19861010; DE 3769577 T 19870922; EP 87113831 A 19870922